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Kære regionsrådsformand, 
 
Det fremgår ikke umiddelbart for mig af redegørelsen hvorvidt Hvidovre Hospital skal afvikle hele 
det beløb, der har vist sig at mangle, i 2012 eller om udskydelsen af gældsafvikling afbøder for 
noget af det og i givet fald hvor meget. 
 
Det virker umiddelbart ikke hensigtsmæssigt, at et hospital skal sikre besparelser med en 
helårsvirkning på 37,4 mio på 4 måneder. Jeg vil derfor gerne vide hvilke overvejelser 
administrationen har gjort sig i forhold til at afbøde uhensigtsmæssige virkninger heraf og om der er 
alternative løsninger, der vil kunne forelægges til politisk vurdering. 
 
vh Birgitte Kjøller Pedersen, SF 
 
 

 


